
ИНТЕРВЈУ НАЧЕЛНИК ПОЛИЦИЈСКЕ СТАНИЦЕ ВОЖДОВАЦ
НЕБОЈША ДРАГОВИЋ

СИГУРНОСТ УЧЕНИКА ЈЕ НА ПРВОМ МЕСТУ
Вождовац  је безбедно место 

за живот породице, можда је 
најбезбеднија општина у Београду. 
Број кривичних дела је знатно 
смањен. Грађани имају поверења у 
полицајце и тај однос је све бољи и 
бољи. Безбедност деце нам је један 
од најважнијих приоритета.

  Да ли као родитељи можемо 
бити задовољни степеном 
безбедности наше деце, на 
улици, на путу до школе и у 
самој школи?
- Основне и средње школе у 

Београду покривене су школским 
полицајцима који патролирају и 
то се показало као добро решење. 
Безбедност ученика је на првом 
месту. Наша Полицијска станица 
је међу онима које имају највише 
школских полицајаца. Тамо где их 
нема, терен  обилазимо редовним 
позорничким патролама. 

  Црне хронике у медијима 
доносе узнемиравајуће 
случајеве који говоре у прилог 
томе да деца нису безбедна 
у великом граду, какав је 
Београд?
- На Вождовцу су ученици 

и наставно особље безбедни. 
У протеклој години имамо два 
карактеристична случаја са 
испољеним насиљем у школама. 
Постоје две кривичне пријаве, од 
којих је једна за тешке телесне 
повреде (реч је о тучи у једној 
основној школи) и друга која се 
односи на насилничко понашање 

у једној средњој школи. Обзиром 
на 25 школа у којима борави 
више од 17.000  ученика, можемо 
да кажемо да смо задовољни. 
Стање безбедности у школама је 
задовољавајуће.

   У сарадњи са општином 
Вождовац пре неколико година 
сте путем мониториниг центра 
успоставили видео надзор у 
школама, којим сте практично 
повезали Полицијску станицу 
са школским објектима. Да ли 
је тај подухват донео жељене 
резултате?
- Све основне школе на 

територији општине Вождовац 
повезане су мониторингом са 
Полицијском станицом Вождовац. 
Имамо увид у стање безбедности. У 
току је потписивање уговора између 
општине Вождовац и Телекома да се 
тај линк продужи. Треба нагласити 
да све школе имају свој мониторинг 
центар, тако да ми можемо брзо да 
реагујемо. Снима се, а снимци се 

чувају. Уколико имамо неки догађај, 
ми скидамо тај снимак.

   Нове психоактивне 
супстанце, смртоносније по 
разорној моћи од свих до 
сада познатих, преплавиле 
су улице, школе, кафиће. 
Смрт четворо младих људи 
овога лета, који су умрли у 
најстрашнијим мукама после 
узимања таблета екстазија, 
алармирала је јавност и 
суочила нас са опасношћу која 
прети нашој деци дословно 
на сваком кораку. Јефтина, 
доступна синтетичка дрога која 
изазива зависност и потпуни 
хаос у организму, купује се за 
неколико стотина динара. У 
дворишту Осме београдске 
гимназије недавно сте ухапсили 
дилере. Каква је ситуација?
- Поред школских полицајаца 

који обављају службу у униформи у 
школским двориштима и околини 
школа, имамо доста и цивилних 

30 ВОЖДОВАЧКЕ НОВИНЕ

РОДИТЕЉИ, РАЗГОВАРАЈТЕ 
СА СВОЈОМ ДЕЦОМ

Родитељи треба више да се баве својом децом. Морају да сазнају 
ко су им узори. Савет и порука је да што више разговарају са својом 
децом и да се труде да имају увид шта се дешава у њиховом животу, 
да прате њихове проблеме и решавају их. Насиље није само физичко. 
У школи постоји насиље и када неког ученика деца игноришу - не 
друже се са њим, одбацују га  и приморавају да се осећа усамљен. Ако 
то сазнају, родитељи треба да укажу професорима, наставницима и 
психолозима како би се превентивно деловало.


